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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. október 24-én 14,00 órai 
kezdettel Kálló községben a polgármesteri hivatalban megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Balla Jánosné, 
Balla Lászlóné, Kapás Antalné, Koncz Lajosné – szám szerint a 7 tagú képviselő-testület 6 
tagja 
Koncz Anita jegyző – meghívott 
 
A polgármester köszönti a   megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja 
az ülést. Kijelöli Balla Jánosné és Balla Lászlóné képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére, 
melyet a képviselők egyhangúlag elfogadnak. 
 
Ivanovics István polgármester: A meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja 
elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 66/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. október 24-i testületi 
ülése napirendjét az alábbiak szerint javasolja elfogadni: 
 
 1./ Házi segítségnyújtás szakmai programjának az elfogadása 
  Előterjesztő: polgármester 

2./Pásztó Kistérség Többcélú Társulás vagyonmegosztásával kapcsolatos 
   Előterjesztő: polgármester 
  3./ Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. levele 
   Előterjesztő: polgármester 

4./ Buszforduló kiépítésével kapcsolatos 
   Előterjesztő: polgármester 

5./ Ebfarm Kft-vel szerződéskötés 
 Előterjesztő: polgármester 
6./ Egyebek 
 

 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont 
Házi segítségnyújtás szakmai programjának az elfogadása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Kötelező önkormányzati feladat a házi segítségnyújtás 
ellátása, egy személy beiskolázásra is került annak érdekében, hogy szakképzett szociális 
gondozó lássa el a feladatot. 
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Balla Jánosné képviselő: Az önkormányzat költségvetését fogja terhelni a tanfolyam 
elvégzése? Csak egy személy került beiskolázásra? Más jellegű képzések is lesznek? 
Államit támogatást kap az önkormányzat a házi segítségnyújtás ellátására? 
 
Ivanovics István polgármester: A munkaügyi központon keresztül történik egy fő szociális 
gondozó képzése, amely az önkormányzatnak semmibe sem fog kerülni. Az önkormányzat 
kap normatívát is a feladat ellátására, a gondozottak függvényében fog eldőlni, hogy mennyit. 
Bízik benne, hogy nem kell sok pénzt hozzátenni. 
A szociális gondozó képzésen felül más jellegű képzések is lesznek majd a munkaügyi 
központon keresztül. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Ha nem lesz elég egy szociális gondozó az ellátandó feladatra, 
akkor hogy fogják megoldani? 
 
Ivanovics István polgármester: Természetesen annyi személy kerül majd alkalmazásra, 
amennyire szükség lesz. 
 
Balla Jánosné képviselő: Az óvodában is lesz alkalmazva közfoglalkoztatott? 
 
Ivanovics István polgármester: Nem az önkormányzat, hanem az óvodavezető nyújtotta be az 
ezzel kapcsolatos igényét a munkaügyi központ felé. 
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 67/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Házi segítségnyújtás szakmai 
program”-ját megtárgyalta és az előterjesztés szerint elfogadja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szakmai program és a működési 
engedély iránti kérelem aláírására, valamint a Nógrád Megyei Szociális és 
Gyámhivatalhoz történő benyújtásra. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2013. október 30. 

 
2./ napirendi pont 
Pásztó Kistérség Többcélú Társulás Vagyonmegosztásával kapcsolatos 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Már többször tárgyalta ezt a témát a testület, de a Kistérségi 
Társulással a mai napig sem sikerült megegyezni. Az előző testületi ülésen felolvasásra került 
a levél, amit nyolc település írt Sisák Imre polgármester úrnak. Levelükre válasz a mai napig 
sem érkezett. 
Jelenleg úgy néz ki, hogy az egyik buszt április 15-ig Bujákon hagyják, amivel nem értenek 
egyet. 
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Balla Jánosné képviselő: A Kistérségi Társulás épülete kinek a tulajdonába kerül?  
 
Ivanovics István polgármester: Az első megállapodásban azt kérte Pásztó, hogy a többi 
önkormányzat mondjon le az épületről. A most kiküldött anyagban két megállapodás-tervezet 
szerepel, az egyikben térítésmentesen adják át az önkormányzatoknak az épületrészeket, a 
másikban térítés ellenében. 
Várja a képviselő-testület ezzel kapcsolatos véleményét. 
 
Balla Jánosné képviselő: Először a polgármester úr elképzeléseit szeretné hallani ezzel 
kapcsolatban. 
 
Ivanovics István polgármester: Szeretné tovább folytatni a Társulással a tárgyalásokat, hátha 
még többet sikerül kiharcolni. A busszal kapcsolatban mindenképp szeretne valamit elérni, ne 
csak egy település használhassa még most is. Ha néhány település együttesen meg tudná 
vásárolni, akkor utána bérbe lehetne adni, vagy akár eladni is, ez már a tulajdonos települések 
megegyezésén múlik. 
Azt javasolja, hogy a Kistérségi Társulás megállapodását az általuk kiküldött formában ne  
fogadják el. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testületi minősített többségű szavazással, 6 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 68/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Pásztó Kistérség Többcélú 
Társulás vagyonmegosztásáról szóló megállapodását az alábbi feltételek teljesülése 
esetén fogadja el: 
 

 
1./ Pásztó Kistérség Többcélú Társulás tulajdonában lévő ingatlanok (Pásztó, 
Nagymező út 5. szám alatti lévő, a Munkaszervezet által használat irodák és egyéb 
kapcsolódó helyiségek), illetve gépjárművek (IVECO 65 C THESI008 és ISUZU 146 
Eiro. Torqise típusú kisbuszok) lakosságarányosan a 26 település tulajdonába 
kerüljenek. 
 
2./ Az orvosi ügyelet gépjárművei (KKG-019 forgalmi rendszámú Suzuki SX4 típusú 
és a KKG-080 forgalmi rendszámú Suzuku Ignis típusú személygépjármű) kerüljenek 
a pásztói, illetve a héhalmi ügyelethez tartozó települések tulajdonába. 
 
3./ A pályázati támogatásból beszerzett eszközök az érintett települési 
önkormányzatok tulajdonába kerüljenek (Az oktatási intézmények 
eszközparkjának bővítésére és korszerűsítésére elnyert eszközök, valamint a Kistérségi 
Közmunka Program keretében beszerzett munkaeszközök.) 
 
4./ A pénzügyi elszámolás önkormányzatonként történjen meg, az ne képezze az 
általános vagyonmegosztás tárgyát. 
 
 Fenti feltételek teljesülése esetén a képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és  

            a jegyzőt, valamint a pénzügyi ellenjegyzőt a megállapodás aláírására. 
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3./ napirendi pont 
Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. levele 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. megkereste az 
önkormányzatot, hogy vásárolják meg a kukákat, vagy kerüljenek vissza a céghez. Október 
30-án jönnek, hogy tárgyaljanak ebben a témában.  
Egy évvel ezelőtt már készült a lakosság körében felmérés, akkor úgy nyilatkozott a lakosság 
nagy része, hogy meg kívánja vásárolni  a kukákat. 
Nem tudja, hogy milyen összegről fog indulni a tárgyalás, reméli, hogy nem az egy évvel 
ezelőtti, hanem annál alacsonyabb összegen is meg tudnak állapodni. 
Ha nem sikerül megegyezni a kaposváriakkal, akkor a cég kéri az önkormányzat segítségét a 
kukák begyűjtésében. 
 
Az AVE Hevesi Városfenntartó Kft-től már másodszor kap 1.700.000. forintos számlát az 
önkormányzat, így próbálja  a cég áthárítani az önkormányzatokra a szemétszállítási 
díjcsökkentésből eredő bevételkiesését. Természetesen a számla visszaküldésre került a 
részükre, mert nem jogos a követelésük. 
 
Jó volt, hogy 2012-ben kitartottak elég sokáig a szemétszállítási díj emelésénél, így jól jártak 
a lakosok, mert a mostani díjat a 2012. április 14-én érvényben lévő díjak alapján számolták 
ki. 
 
Balla Jánosné képviselő: Véleménye szerint fölösleges lenne új kukákat vásárolni a 
lakosságnak. Még mindig kedvezőbb a most használatban levőket  megvásárolni, mint 
teljesen újat. 
Javasolja, hogy hatalmazzák fel a polgármestert a tárgyalásra a céggel, hogy belátása szerint 
tárgyaljon, hogy minél alacsonyabb összegben sikerüljön megállapodni. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 69/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 
Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-vel történő tárgyalásra a szeméttároló edényzet 
megvásárlásával kapcsolatban. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
4./ napirendi pont 
Buszforduló kiépítésével kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: A VOLÁN már többször kérte az önkormányzatot, hogy 
kerüljön sor buszforduló kiépítésére a kürti út végén. Mivel az iskolások számára lehetőséget 
biztosítottak egy új buszjárat indítására, ezért úgy gondolja, hogy most már nem zárkózhatnak 
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el a kéréstől. Kb 65 m3 kőre van szükség a megvalósításhoz, amely kb. 250.000.-Ft-ba fog 
kerülni. 
Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy támogassák szavazatukkal a buszforduló kiépítését. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta. 
 
 70/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Kálló, Arany 
János utca végén buszfordulót alakít ki. 
 
 A képviselő-testület a  megvalósításhoz szükséges 250.000.-Ft kifizetését a 
költségvetéséből biztosítja. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 
 

 
5./ napirendi pont 
Ebfarm Kft-vel szerződéskötés 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Lejárt az Ebfarm Kft-vel megkötött szerződése az 
önkormányzatnak. Javasolja, hogy ismételten kerüljön megkötésre, most már határozatlan 
időre, mert sajnos hosszú távon szükség van a munkájára, nem várható hogy megszűnjenek a 
településen a kutyákkal kapcsolatos problémák. Egy év alatt kb. 400 kutya került elvitelre a 
településről. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Megígérte az ebrendész az iskolában, hogy kutyabemutatót fog 
tartani gyermeknap után,  azóta sem jelentkezett ez ügyben. 
 
Ivanovics István polgármester: Javasolja, hogy ismételten kössék meg az Ebfarm Kft-vel a 
szerződést, most már határozatlan időre, amely bármelyik fél részéről felmondható. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta. 
 
 71/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az ebrendészi 
feladatok ellátására megbízási szerződést köt az Ebfarm Kft-vel (2115 Vácszentlászló, 
Erdő u. 75.) 2013. szeptember 18-tól kezdődően határozatlan időre, 60.000.-Ft/hó 
összegben. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására, valamint az 
esedékes díjak megfizetésére. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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6./ napirendi pont 
 
Szolgálati lakásokkal kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: Éva megvárta míg lefestésre került a  szolgálati lakás, csak 
utána szólt, hogy nem megfelelő a festés. 
 
Balla Lászlóné képviselő: Küldött levelet a képviselő-testületnek az Éva? Szeretné, ha 
megismerhetnék a tartalmát. 
 
Balla Jánosné képviselő: Tudomása szerint 19-én érkezett a levél a polgármesterhez. 
 
Ivanovics István polgármester: Sok gond volt a szolgálati lakásokkal kapcsolatban, 
mindegyiket nagyon lelakták a bérlők, teljes felújításra szorultak.  
Nem tudja vállalni, hogy figyelje a fogorvosnál, hogy mit dobnak bele a lefolyóba, ami 
eltömíti a teljes lefolyórendszert, amely a szolgálati lakást is érinti. Valóban nehezen folyt le a 
víz, mert beletették a lefolyóba a gipszet, és természetes, hogy eldugult. 
Felszólította a doktor urat, amikor kiköltözött a szolgálati lakásból, hogy takarítsa el az 
otthagyott szemetet, ami azóta sem történt meg. 
Külön vízóra került felszerelésre, szennyvizet csak a fogyasztás alapján lehet megosztani. Új 
kádat kellett venni, kicserélésre került a lefolyó. 
A gázszerelők csak a jövő héten tudnak jönni, hogy minden szolgálati lakásnál és 
önkormányzati intézményben átvizsgálására kerüljenek a gázberendezések. 
Ahol csak szükséges mindent cserélnek és kijavítanak. 
 
Balla Lászlóné képviselő: Véleménye szerint akkortól válik bérlővé valaki, amikortól létrejön 
a szerződés a két fél között. Rögtön meg kellett volna írni a szerződést és aláírni mindkét fél 
részéről. 
 
Balla Jánosné képviselő: Többet nem akar hallani a szolgálati lakásokról. Úgy gondolja, hogy 
az alapvető dolgok biztosítva vannak, luxusszolgáltatást ilyen összegű bérleti díjért nem lehet 
elvárni. Végre le kell zárni a témát, innentől kezdve oldja meg mindenki a saját problémáját. 
Természetesen, ha nagyobb probléma adódik, amely évekre vezethető vissza, azt az 
önkormányzatnak kell megoldania. 
 
Balla Lászlóné képviselő: Van az önkormányzatnak helyi rendelete a lakások és egyéb 
helyiségek bérléséről? 
 
Koncz Anita jegyző: Nincs ilyen helyi rendelet. 
 
Balla Lászlóné képviselő: Szerinte kellene alkotni, amelyben részletesen kifejtésre kerül, 
hogy a bérbeadónak és a bérlőnek mi a joga és a kötelezettsége. Ha nem szabályozzák le, 
előfordulhat, hogy majd jön egy olyan bérlő, akivel probléma lesz. 
 
Balla Jánosné képviselő: Olyan döntést kellene hozni majd, hogy ha kiadnak egy lakást, akkor 
az önkormányzatnak a tisztasági meszelést meg kell csinálnia, a többi a bérlő feladata, 
amennyiben működőképes a lakás. 
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Czeba Katalin alpolgármester: Ha továbbra is ki lesznek adva az önkormányzati lakások, 
akkor a megfelelő lakáskörülményeket kell biztosítani. 
A bérlő köteles a lakást rendeltetésszerűen használni. Ha az elektromos vezetékkel történik 
valami, például a harminc éves vezeték kiég, akkor kinek a feladata a javítás? 
 
Balla Jánosné képviselő: Senki nem gondolhatja, hogy ha a bérlő hibáján kívül megy tönkre a 
lakás, azt neki kellene megtéríteni. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Szerinte nagyon tág a megfogalmazás a bérleti szerződésben, 
mert ha valaki elolvassa, joggal gondolhatja azt, hogy a bérlő feladata. Jelezte a Polgármester 
Úr felé, hogy szerinte a bérbeadónak kell ilyen esetben megcsináltatnia a hibát. 
 
Balla Jánosné képviselő: Mindent nem lehet belefogalmazni a bérleti szerződésbe. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Egy harminc éves háznál előfordulhat, hogy az egész házat át 
kell vezetékelni, vagy csőtörés is lehet. 
 
Ivanovics István polgármester: Ebben van valami igazság. 
 
Balla Jánosné képviselő: Véleménye szerint így nem teljesen megfelelő a bérleti szerződés. 
 
Balla Lászlóné képviselő: Eddig aki beköltözött a szolgálati lakásokba, mindenki lelakta. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: A bérbeadónak joga van ahhoz, hogy ellenőrizze a szolgálati 
lakásokat, eddig ez nem történt meg. A jövőben ezt meg kell tenni, hogy ne hagyják 
tönkremenni a lakásokat. 
Október 16-tól a lakásban cirkóval lett megoldva a fűtés. Beszélt a polgármesterrel, hogy 
amennyiben lehetősége van rá az önkormányzatnak, jó lenne, ha vegyes tüzelésű kazánt is 
tudnának biztosítani. Ígéretet kapott rá, ezért egy autó fát már meg is vásárolt, most pedig 
nem tudják miben elfűteni. A régi lemezkazán lyukas. Kérdezi a képviselő-testületi tagokat, 
hogy lehetőség van-e vegyes tüzelésű kazán biztosítására. 
 
Ivanovics István polgármester: Mondta, hogy nézzék meg, hogy mit lehet tenni a kazánnal. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Azt mondták a szerelők, hogy ki van lyukadva a kazán. 
Most egy 24 éves cirkó lett felszerelve, nem tudja, hogy meddig fogja bírni. 
 
Ivanovics István polgármester: Van rá egy év garancia. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Szeretné ezzel kapcsolatba a testület véleményét meghallgatni. 
Ha vásárolna az önkormányzat vegyes tüzelésű kazánt, az ott maradna, növelné a lakás értékét 
is. Vásárolt egy hőfokszabályozót a saját költségén, amelyről számlát sem kért, természetesen, 
ha kiköltözik, akkor elviszi. 
 
Balla Jánosné képviselő: Ez természetes. Meg kellene valakivel nézetni a régi kazánt, 
olyannal, aki ért hozzá, mert még mindig kevesebbe kerülne felújítani, mint egy újat 
vásárolni. Ez az önkormányzatnak és a bérlőnek is az érdeke. 
 



 9 

Czeba Katalin alpolgármester: Vegyes tüzelésű kazánt szeretett volna a lakásba, és cirkót csak 
akkor, ha lehetősége van rá az önkormányzatnak. Ha tudja, hogy ez lesz belőle, akkor nem is 
kérte volna a lakást. Fát sem vásárolt volna, ha tudja, hogy nem lesz kazán, amelyben elfűtse. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Ő is úgy gondolja, hogy először meg kell nézetni, hogy lehet-e 
javítani a kazánt, és majd utána dönt a testület. 
 
Kapás Antalné képviselő: Ha javítható a kazán, akkor javítsák meg, ha nem, akkor 
vásároljanak egy újat. 
 
Balla Jánosné képviselő: Ha nem lehet megjavítani a kazánt, akkor minél olcsóbb megoldásra 
kell törekedni. 
Rögzítsék le a bérlőkkel, hogy ha már lakható a lakás és az alapkövetelményeknek megfelel, 
onnantól kezdve minden karbantartási, szépítési munka a bérlőket terheli. 
   
 
Karácsonyi csomagok 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Jó lenne minél előbb megvásárolni a karácsonyi csomagokat, 
hogy megint ne az utolsó pillanatra hagyják. Javasolja, hogy helyi vállalkozóktól kérjenek be 
árajánlatot. 
 
Ivanovics István polgármester: Kértek már ajánlatot máskor helyben, de túl magasak voltak az 
árak, ezért vásároltak máshol. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Akkor kérjenek a Pennyből árajánlatot, szerinte az egyik 
legolcsóbb üzlet. 
  
 
 
 
Közös hivatal működésével kapcsolatos 
 
Koncz Anita jegyző:  Sok új feladat jelentkezett a közös hivatal működésében, több területen 
is. 
- Létrejött a Nemzeti Jogszabálytár, ahová a helyi rendeleteket folyamatosan, naprakészen fel 
kell vinni. 
- 2013. szeptembertől 1-től a gyámügyi törvényben módosultak a halmozottan hátrányos 
helyzet megállapításának szabályai. Eddig úgy történt az ügyintézés, hogy az ügyfél kitöltötte  
a nyilatkozatot a halmozottan hátrányos helyzetről, és ennek alapján halmozottan hátrányos 
helyzetűnek lehetett minősíteni. 
Szeptember 1-től kérelmet kell kitölteni hozzá az ügyfélnek, az ügyintézőnek ezt követően 
határozattal kell megállapítani gyermekenként a halmozottan hátrányos helyzet fennállását. 
Eddig aki rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesült, és iskolai végzettsége nem 
volt több mint 8 általános, az halmozottan hátrányos helyzetűnek minősült. Most a törvényben 
felsorolt feltételek közül, a gyermekkedvezményen felül, két együttes feltételnek kell 
fennállnia. Bizonyos esetekben környezettanulmány elkészítése is szükségessé válhat. A két 
község esetében kb. 400 gyermek részesül rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben, a 
gyermekek túlnyomó többsége halmozottan hátrányos helyzetű is. Ez legalább 300 
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határozatot jelent, melynek elbírálása kissé bonyolultabb feladat, mint a rendszeres 
gyermekvédelmi kedvezmény megállapítása. 
- December 15-től bevezetésre kerül az Egységes Szociális Alapnyilvántartás.  Minden 
helyben megállapított szociális ellátást fel kell vinni egy egységes rendszerbe. Ez Kálló és 
Erdőtarcsa községek esetében rengeteg pluszmunkát jelent, hiszen a települések 
lakosságszámához viszonyítva rengeteg a szociális jellegű kérelem. 
- Mind a két településen teljesen plusz feladatként fog jelentkezni a házi segítségnyújtás 
bevezetése, amely rengeteg adminisztrációval  jár majd. 
- 2014-ben három választásra is lehet számítani, mely rengeteg plusz munkával jár, személyt 
nem biztosítanak a feladat ellátására. Természetesen ezzel párhuzamosan el kell látni az 
egyébként is munkakörhöz tartozó feladatokat. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Úgy gondolja, hogy a halmozottan hátrányos helyzetű 
gyermekek száma növekedni fog a községben. 
 
Balla Jánosné képviselő: Van-e apparátus a többletmunkára? 
Néhány ügytípust elvittek a járási hivatalhoz. Mit lehet észrevenni az ügyintézésben? 
 
Koncz Anita jegyző: Semmit nem vesznek észre abból, hogy néhány hatáskör a járási 
hivatalhoz került, mivel ezzel párhuzamosan létszámcsökkentés került végrehajtásra a 
hivatalban. Ennek következtében az itt maradó feladatokat szét kellett osztani az ügyintézők 
között. Már eddig is többletmunkát jelentett a hivatal dolgozói számára a járási átszerveződés 
következtében elszenvedett létszámcsökkentés, de most számos teljesen új feladat is 
jelentkezik. Nem igényel több létszámot, csak ami elvételre került, azt szeretné visszakapni. A 
hivatal évtizedek óta ezzel a létszámmal működött, jóval kevesebb ügyiratforgalom mellett. 
 
Balla Jánosné képviselő: Egyetért azzal, hogy egy fél létszámmal megnövelésre kerüljön a 
hivatal létszáma. 
 
 
 
Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
                                                                 Kmf. 
 
 
 
 
                      Ivanovics István                                     Koncz Anita 
                        polgármester                                            jegyző 
 
 
 
 
                               Balla Jánosné                    Balla Lászlóné 
                                         jegyzőkönyv-hitelesítők 


